
 

JANOVICKÝ ZPRAVODAJ 
OBČASNÍK MĚSTA JANOVICE NAD ÚHLAVOU – ČERVENEC 2025 

ZPRÁVY ZE ZASTUPITELSTVA 

Třetí veřejné zasedání v letošním roce se konalo 
23. června.  

V úvodu zastupitelstvo vyslechlo a vzalo na 
vědomí zprávu kontrolní komise o plnění 
usnesení, zprávu o vydaných rozpočtových 
opatřeních a zprávu o vydaných rozhodnutích 
starosty. V další části zasedání projednalo 
zastupitelstvo čtyři žádosti o prodej pozemků, 
z toho tři v Rozvojové zóně a jeden v obci Vacovy. 

Jako první zastupitelstvo projednalo a schválilo 
žádost o prodej části pozemku p.č. 2407/281 v k.ú. 
Janovice nad Úhlavou (Rozvojová zóna). 
Kupujícím je pan Rostislav Dolanský, který je již 
v současné době vlastníkem sousedních 
nemovitostí. 

Druhou žádost o prodej pozemku p.č. 2407/186 
v k.ú. Janovice nad Úhlavou (Rozvojová zóna) 
podala spol. STAVKON Škvára s.r.o., která bude 
na tomto pozemku stavět garáže pro vlastníky 
bytů. Zastupitelstvo tuto žádost schválilo. 

Dále zastupitelstvo projednalo a schválilo žádost 
pana Josefa Pressla o prodej pozemku p.č. 286/5 
v k.ú. Vacovy. V tomto případě se jednalo o 
narovnání vlastnických vztahů, protože žadatel 
pozemek dlouhodobě užívá a stará se o něj. 

Asi nejzásadnější rozhodnutí z tohoto veřejného 
zasedání bylo rozhodnutí o prodeji pozemku p.č. 
2407/234 a části pozemku p.č. 2407/238, obojí 
v k.ú. Janovice nad Úhlavou (Rozvojová zóna). 
Kupujícím je spol. TANY spol. s r.o. (více 
informací je uvedeno v následujícím článku 
zpravodaje). 

V dalším bodu programu schválilo zastupitelstvo 
tři podnájemní smlouvy, které uzavřel nájemce 
Rozvojové zóny Develop start s těmito 
podnájemci: Martin Sekyra, Klatovy, za účelem 
skladování a parkování; Jaroslav Pípal, Janovice 
nad Úhlavou, za účelem parkování; Jiří Šoblar, 
Bezděkov, za účelem sekání travnatých ploch. 

Hlavním bodem programu veřejného zasedání 
bylo projednání hospodaření města za rok 2024. 
Zastupitelstvo města projednalo závěrečný účet 
města k 31.12.2024. Zastupitelstvo města dále 

projednalo zprávu nezávislého auditora o 
výsledku přezkoumání hospodaření města za rok 
2024. Vzhledem k tomu, že při přezkoumání 
hospodaření nebyly zjištěny chyby a nedostatky, 
vyjádřilo zastupitelstvo města souhlas 
s celoročním hospodařením a souhlas se zprávou 
bez výhrad. Dalšími usneseními zastupitelstvo 
města schválilo účetní závěrku města Janovice 
nad Úhlavou k 31.12.2024, účetní závěrku 
Masarykovy základní školy Janovice nad Úhlavou 
k 31.12.2024 a účetní závěrku Mateřské školy 
Janovice nad Úhlavou k 31.12.2024. 

Protože město je členem dvou dobrovolných 
svazků, tak v rámci projednávání hospodaření za 
rok 2024 vzalo zastupitelstvo na vědomí 
informaci, že členové Sdružení pro skupinový 
vodovod projednali závěrečný účet sdružení 
k 31.12.2024, zprávu nezávislého auditora o 
výsledku přezkoumání hospodaření města za rok 
2024, a vzhledem k tomu, že při přezkoumání 
hospodaření nebyly zjištěny chyby a nedostatky, 
vyjádřili členové sdružení souhlas s celoročním 
hospodařením a souhlas se zprávou bez výhrad. 
Stejné usnesení pak přijalo zastupitelstvo 
v případě hospodaření Dobrovolného svazku obcí 
Úhlava. 

V posledním bodu programu vzalo zastupitelstvo 
na vědomí informaci, že Plán hospodaření v lesích 
na dalších 10 let zpracuje pro město firma 
Plzeňský lesprojekt a.s. 

TANY SE BUDE STĚHOVAT 

Tavírna sýrů – TANY spol. s r.o. se po dlouhých 
letech v Nýrsku bude stěhovat. Vzhledem k tomu, 
že firma hodlá výrazně rozšířit stávající výrobu, 
hledala vhodné místo pro výstavbu nové výrobní 
haly. A našla jej v Rozvojové zóně v Janovicích 
nad Úhlavou v místě bývalé vojenské střelnice na 
pozemcích města o celkové rozloze cca 35 500 000 
m2. O prodeji těchto pozemků rozhodlo 
zastupitelstvo města 
na veřejném zasedání 
dne 23.6.2025. Firma 
má v plánu vystavět 
nový potravinářský 
závod do tří let. 

Tak snad se všechno povede! 



BLAHOPŘEJEME 

Přejeme hodně zdraví a štěstí všem „novým 
občánkům” našeho města: 

Matěj Musil, Janovice nad Úhlavou 
Filip Uldrych, Ondřejovice  

Anna Leiderová, Petrovice nad Úhlavou 
 

Hodně štěstí, radosti, a především zdraví 
přejeme všem občanům, kteří v měsíci   

květnu a červnu 2025 oslavili významné 
životní výročí: 

Zdeněk Mikulec, Janovice nad Úhlavou 70 let 
Vladimír Fišr, Janovice nad Úhlavou 70 let 
Milena Kronovitová, Janovice n. Úhlavou 70 let 
Marie Stachová, Janovice nad Úhlavou 70 let 
Marie Toulová, Janovice nad Úhlavou 70 let 
Václav Tuček, Janovice nad Úhlavou 70 let 
Jiří Černý, Janovice nad Úhlavou  75 let 
Josef Kaša, Janovice nad Úhlavou  75 let 
Pavla Francová, Spůle   75 let 
Ján Škultéty, Janovice nad Úhlavou 75 let 
Karel Kohout, Janovice nad Úhlavou 80 let 
Josef Kolerus, Spůle    80 let 
Eva Kutá, Janovice nad Úhlavou  85 let 
Oldřich Tichý, Rohozno   91 let 
Anna Mazancová, Hvízdalka  94 let 
Helena Heranová, Janovice nad Úhlavou 95 let 
Jaroslava Loskotová, Janovice n. Úhl. 95 let 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

OHLÉDNUTÍ ZA 11. ROČNÍKEM 
SPŮLSKÉHO ŽELEZNÉHO HASIČE 

v sobotu 7.6.2025 proběhl u hasičské zbrojnice ve 
Spůli jedenáctý ročník soutěže 

Spůlský železný hasič, 

kterou pořádal Sbor dobrovolných hasičů Spůle. 
Jedná se o soutěž jednotlivců v disciplínách TFA. 
Tato zkratka znamená v českém překladu 
„Nejtvrdší hasič přežívá“. Soutěž je opět zařazena 
v sérii závodů pod názvem Šumavská liga 
v disciplínách TFA, a to již jejího desátého 
ročníku. Letos uvedená liga zahrnuje celkem šest 
soutěží, kromě Spůle jsou jejími pořadateli hasiči 
z Lub, Horažďovic, Nebílov, Přeštic a Stýskal. 
Závodníci postupně absolvují jedenáct disciplín, 
kterými jsou: roztažení dvou proudů hadic B na 
danou vzdálenost, 30 ran palicí v hammerboxu, 
vytažení závaží do prvního nadzemního podlaží, 
smotání dvou hadic B a jejich uložení do boxu, 
přenesení zátěže na danou vzdálenost, překonání 

dvoumetrové bariery, složení proudnice a její 
připojení na monitor, přetažení 
osmdesátikilogramové figuríny na danou 
vzdálenost a pronesení závaží tunelem. Celý 
závod závodníci absolvují v kompletním 
zásahovém oděvu, ve kterém zasahují i v reálných 
situacích, jako zátěž nesou na zádech dýchací 
přístroj.  

Počasí letos soutěži opět příliš nepřálo, a tak celý 
závod proběhl za střídavě silnějšího a slabšího 
deště. Na start se postupně postavilo celkem 31 
závodníků rozdělených do tří kategorií: muži do 
35 let (19 závodníků) muži nad 35 let (11 
závodníků) a ženy (1 závodnice). I přes nepříznivé 
podmínky všichni předvedli obdivuhodné výkony. 
Letošního ročníku se zúčastnili závodníci ze čtyř 
krajů, nejvíce byl samozřejmě zastoupen kraj 
Plzeňský, přijeli k nám však i soutěžící 
z Královehradeckého kraje, ze Středočeského 
kraje a Jihočeského kraje. V kategorii mužů do 35 
let se na prvním místě umístil Jiří Roušal z SDH 
Věšín, jehož čas 204 vteřin byl nejrychlejším 
časem letošního ročníku. Na druhém místě se 
umístil Aleš Bosák z SDH Dolany, na místě třetím 
Zbyněk Lešetický Myslivec z SDH Nebílovy. 
V kategorii mužů nad 35 let si s tratí nejlépe 
poradil Petr Urban z SDH Chudenice, na druhém 
místě se umístil Pavel Hauer z SDH Čižice a na 
třetím místě Jiří Richter z SDH Losiná. V 
kategorii žen se na prvním místě umístila Monika 
Schořovská z SDH Březnice.  Kompletní 
výsledkové listiny jsou vyvěšeny na stránkách 
Šumavské ligy v disciplínách TFA. 

Chtěli bychom poděkovat všem závodníkům za 
účast a perfektní výkony. Velký dík patří i všem, 
kteří se podíleli na zajištění a bezproblémovém 
průběhu soutěže, a to jak všem členům i 
příznivcům SDH Spůle, kteří přiložili ruku k dílu, 
tak samozřejmě sponzorům a podporovatelům 
naší soutěže, kterými jsou: Město Janovice nad 



Úhlavou, které nám obrovsky pomáhá se 
zabezpečením naší soutěže, Pavel Strolený, pod 
jehož záštitou je pořádán celý ročník Šumavské 
ligy v disciplínách TFA , a samozřejmě v první 
řadě rovněž firmy, které poskytly ceny pro 
závodníky (řazeno abecedně): COALEX s.r.o., 
Hotel a Pivovar Belveder Železná Ruda s.r.o., 
NOVARES CZ Janovice s.r.o., PROBO-NB s.r.o., 
STAVKON Švára s.r.o. a ZEMAN COLOR s.r.o.. 

Všem ještě jednou děkujeme za pomoc a podporu, 
již teď se těšíme na příští ročník. 

Příspěvek připravil  

Petr Kresl, velitel JSDHO Spůle 

 

V ONDŘEJOVICÍCH SE KOSILO 

 

 

 

 

 

 

 

VYDAŘENÁ JANOVICKÁ POUŤ 

V sobotu 21.6. a v neděli 22.6. se v Janovicích nad 
Úhlavou konala tradiční pouť. A letos se obzvláště 
vydařila. Dokonce se povedlo i počasí, i když 
v neděli už jsme před tou nádherou utíkali do 
stínu. Převážná většina programu probíhala 
v areálu bývalého lihovaru, dále pak na 
fotbalovém hřišti, ve staré radnici na náměstí a 
v Braunově vodním mlýně. Program města byl 
tradičně doplněn pouťovými atrakcemi. Dovolte, 
abych touto cestou poděkoval všem, kteří se na 
přípravách a organizaci letošní pouti. Díky 
zaměstnancům města, janovickým hasičům, 
Zmrzlinkovně, chlapcům – pomocníkům, 
účinkujícím i zvukařům a především vám, 
návštěvníkům poutě. To, že jste přišli v tak 
hojném počtu, je pro nás největší odměnou. 

                                        Michal Linhart, starosta 

Vážení spoluobčané, 

jsou tady prázdniny, je tady léto, tedy čas 
dovolených. Pokud patříte k těm, kteří se 
řídí heslem „VŠUDE DOBŘE, TAK CO 
DOMA“ a chystáte se na dovolenou, přeji 
vám, aby to byla “dovolená snů“, zkrátka 
taková, o jaké již dlouho sníte. A je úplně 
jedno, zda strávíte dovolenou např. 
v exotických krajinách ležením na mořské 
pláži, turistickými, cyklistickými a jinými 
výlety nebo objevováním krásných památek. 
Hlavně si dovolenou užijte, přežijte ji a ve 
zdraví se vraťte domů. 

A pokud jste naopak ti, kteří se držíte hesla 
„VŠUDE DOBŘE, DOMA NEJLÍP“, a 
nikam se nechystáte, užijte si to, co máte 
rádi v pohodlí domova. 

Přeji vám všem krásné léto! 

                         Michal Linhart, starosta 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


